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Vienojas par sadarbības nepieciešamību ar
galvaspilsētu

22. septembrī Pierīgas pašvaldību vadītāji Rīgas domē
tikās ar galvaspilsētas izpilddirektoru Juri Radzēviču un
atzina, ka nepieciešams sadarboties kopīgu problēmu
risināšanai, nosakot konkrētus darbības virzienus un
regulāras tikšanās.
Sabiedriskais transports un ceļu savienojumi,  izglītības
un veselības pakalpojumi, ražošanas un loģistikas centru
izvietojums,  ūdensapgādes  un  kanal izāci jas
infrastruktūra – tie ir daži no problēmjautājumiem, par ko
Pierīgas  pašvaldību  apvienības  biedri  diskutēja  Rīgas
domē.
 

J.Radzevičs  atzina,  ka  daudzas  problēmas  Rīgai  ir  radniecīgākas  ar  Pierīgas  pašvaldībām,
nevis pārējām Latvijas lielajām pilsētām.
 
Sanāksmē tika  pieminēta  nepieciešamība  aktualizēt  arī  problēmjautājumus sadarbībā  ar  SIA
“Rīgas  meži”,  veidot  sociālo  pakalpojumu  centrus  Pierīgā,  veicināt  kopīgo  jautājumu
risināšanu  Rīgas  un  Rīgas  reģiona  pašvaldību  speciālistu  līmenī,  izstrādāt  Rīgas  metropoles
areāla  attīstības  plānu,  rosināt  Galvaspilsētas  likuma  izveidi,  kas  noteiktu  zināmus
ierobežojumus  un  kārtību,  kā  sadarboties  ar  Pierīgu  dažādās  jomās,  risināt  jautājumus  par
nodokļiem un to sadalījumu pašvaldībām u.c.
Pierīgas pašvaldību apvienība.
 
2015. gada rudenī 13 Pierīgas pašvaldības – Ādažu, Baldones, Carnikavas, Garkalnes, Ikšķiles,
Inčukalna, Ķekavas, Olaines, Ropažu, Salaspils, Saulkrastu, Sējas un Mārupes novadu domes
nodibināja savu apvienību, lai kopīgiem spēkiem īstenotu Pierīgas pašvaldību tiesisko interešu
aizsardzību,  veicinātu  to  ekonomisko  un  sociālo  attīstību,  kā  arī  sadarbību  savstarpēji  un  ar
citām Latvijas un ārvalstu institūcijām.


